

GDS Sales Strategies
استراتيجيات المبيعات عبر نظم التوزيع الشامل

Implementation of Book and Buy on International flights		تطبيق نظام أحجز وإدفع على الرحلات الدولية
التاريخ / Date 29 October 2015	الرقم المرجعي / Reference 201510291	تاريخ التطبيق / Effective date 01 November 2015

To meet the actual demands for seats and reduce reservations' violations on international flights, it has been decided to implement (Book & Buy) system upon all SV international flights that are departing within 7 days starting from 01/11/2015, which requires booking and issuing tickets immediately with no more Ticket Time Limit TTL system.

Booking Classes	
First class	F,P,A
Business Class	J,C,D,I
Guest Class	Y,E,B,K,M,H,L,Q,T,U,N,V

Travel Service Providers' procedure:

1. Create a PNR for the guest and issue tickets immediately.
2. It's not allowed to create a PNR without immediate issuance for the ticket.

Notes :

- Book & Buy system will be applied upon all domestic PNRs that contain international sectors, for more information kindly refer to bulletin 201412091 under the following link:
<http://saudiairlines.com/travelagencies>
- Group bookings are excluded from such procedure.

لتلبية الطلب الفعلي على المقاعد وللحد من الممارسات السلبية في استخدام الحجوزات على الرحلات الدولية عليه سوف يتم تطبيق نظام أحجز وإدفع (Book & Buy) على جميع رحلات " السعودية " الدولية للرحلات المغادرة خلال (7 أيام)، وذلك اعتباراً من تاريخ 2015/11/01م، والتي تتطلب الحجز و إصدار التذاكر فوراً ملغياً بذلك نظام "الفترة الزمنية لشراء التذاكر" . Ticket Time Limit (TTL)

درجات الحجز	
F,P,A	الدرجة الأولى
J,C,D,I	درجة الاعمال
Y,E,B,K,M,H,L,Q,T,U,N,V	درجة الضيافة

إجراءات وكلاء السفر والسياحة:

1. إجراء حجز للضيف وإصدار التذاكر مباشرة.
2. لا يسمح بعمل حجز بدون إصدار التذاكر.

ملاحظات :

- سيتم تطبيق (نظام أحجز وإدفع على الرحلات الداخلية) على جميع الحجوزات التي تحوي خط سير داخلي ودولي، للمزيد من المعلومات الرجوع للنشرة رقم 201412091 على الرابط التالي:
<http://saudiairlines.com/travelagencies>
- يستثنى من هذا التطبيق (أحجز وإدفع) (Book & Buy):
✓ الحجوزات الخاصة بالمجموعات (Group booking)

Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies

إذا كان لديكم أي استفسارات أو تعليقات على هذه النشرة، يرجى الإتصال على:

If you have any questions or comments on this bulletin, please contact:

gdssupport@saudiairlines.com